
Besluitenlijst commissie Stadsontwikkeling en -beheer van 25 september 2023. 
 
Aanwezig: 
R.M.L. van Wamel en W.C.N. van den Berg (Behoorlijk Bestuur v D-H & Julianadorp), B. Niggendijker en 
M. Evers (Beter voor Den Helder), C.M. Jellema en P.T. de Heer (VVD), R.J.J. Bak (CDA), J.P. Verhoef 
en A.J.J. Post (D66), F. van Vliet en J.W.H. van Beveren (GroenLinks), N.C. Nanning (Stadspartij Den 
Helder), P. Blank en S. van Groning (PvdA), L. van Dam (ChristenUnie), H. Renssen (Samen Actief) en 
L.G.J.M. van Esdonk (fractie Pastoor).  
 
C.M. Bazen, voorzitter;  
R. de Jonge, commissiegriffier; 
T. Augustijn (punt 5 en 7), P. van Diepen (punt 4) en P. Bais (punt 6), wethouders 
 
 
1. Opening en mededelingen. 
De voorzitter opent de vergadering om 19.30 uur. 
 
2. Spreekrecht burgers. 
Van het spreekrecht is geen gebruik gemaakt. 
 
3. Vaststelling agenda.  
De fractie van het CDA heeft aangegeven actuele vragen te willen stellen aan de portefeuillehouder 
over de vooraanstaande afsluiting van de Kooybrug.  
De agenda is hiermee vastgesteld. 
 
7. Actuele vragen over de voorgenomen sluiting van de Kooybrug. 
De fractie van het CDA stelt actuele vragen over de voorgenomen sluiting van de Kooybrug. 
Wethouder Augustijn beantwoordt de vragen naar tevredenheid van het CDA. 
 
TER BESPREKING. 
 
4. Voornemen Zwanenbalg aardgasvrij 
De heer Van der Kooij geeft namens de bewonersvereniging een toelichting op het verzoek dit 
onderwerp te agenderen voor de commissie, waarbij hij ingaat op de ambities van de gemeente, het 
proces naar het realiseren van de doelstellingen en de communicatie vanuit de gemeente.  
De commissieleden geven vervolgens een inhoudelijke reactie op het onderwerp en stellen vragen 
aan de initiatiefnemer(s) en de portefeuillehouder. De vragen worden door de heer Van der Kooij en 
wethouder Van Diepen beantwoord. 
Wethouder Van Diepen geeft aan dat het niet aan de orde is om de wijk in 2031 van het gas af te 
hebben en stuurt hierover nog een brief aan de bewonersvereniging ter bevestiging. Daarnaast 
overweegt hij via stadsnieuws uitgebreidere informatie te verstrekken over de mogelijke 
consequenties van de Transitievisie Warmte. Verder geeft de wethouder aan dat het onderwerp 
regelmatig zal terugkomen op de agenda van de raadscommissie, mede afhankelijk van de voortgang. 
Wethouder Van Diepen zegt toe dat de inspanningen van het Nederlandse bedrijf ULC Energy worden 
betrokken bij de politieke avond over de SMR, gepland op 11 december 2023. 
De fractie van de Stadspartij Den Helder overweegt een motie in de raad te brengen. 
 
5. Fietsparkeren centrum 
De voorzitter stelt voor dit onderwerp, in verband met het tijdstip van de vergadering, te agenderen 
voor de volgende commissievergadering. De commissie stemt hiermee in. 
 
TER ADVISERING. 
 
6. Voorstel tot het vaststellen van de Startnotitie Huisduinerpolder 
De commissie acht het voorstel besluitrijp en stelt voor het voorstel als hamerpunt te agenderen voor 
de raadsvergadering van 9 oktober 2023. 
Naar aanleiding van de beraadslagingen geeft wethouder Bais nog aan dat de beste strategieën voor 
de drie sporen worden uitgewerkt in een strategische aanpak dat in het tweede kwartaal van 2024 
wordt opgesteld. Hierbij worden ook de stakeholders betrokken. 
Verder deelt wethouder Bais mee dat handhaving plaatsvindt op basis van het vastgestelde 
beleidskader schuilstallen. 
 
8. Sluiting. 
De voorzitter sluit de vergadering om 22.20 uur. 


